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DAY 1 BUENOS AIRES 布宜诺斯艾利斯 {EZE} 

After the welcome at the International Airport of Ezeiza, the trip to the selected hotel will take place. The rest of the day is 

free to rest at ease.  

抵达埃塞萨国际机场的后，前往酒店。剩下的一天是自由时间。 

Accommodation: Libertador Buenos Aires / Dazzler San Martin / Rochester M / Pestana or similar 

 

DAY 2 BUENOS AIRES 布宜诺斯艾利斯 (B/D) 

During this day, we will make a city tour over the Buenos Aires city, showing its different districts, communities and 

architectural styles. Free afternoon to do shopping around the city. Return to hotel. At night, we enjoy one of the most 

traditional dinner & tango shows of Buenos Aires. 

我们将在布宜诺斯艾利斯市进行城市游览，展示它不同的地区、社区和建筑风格。下午可以自由购物。晚上，将享受布宜诺斯艾利斯最

传统的晚餐和探戈表演。 

Accommodation: Libertador Buenos Aires / Dazzler San Martin / Rochester M / Pestana or similar 

 

DAY 3 BUENOS AIRES – IGUAZU FALLS 布宜诺斯艾利斯 - 伊瓜苏 (B) 

We will travel to the local airport, to head Puerto Iguazu. Arrival, welcome. During the afternoon: Half-day tour to admire 

the waterfalls from the Brazilian side.  

我们将前往当地机场，前往伊瓜苏港。下午将进行半日游，从巴西一侧欣赏瀑布。 

Accommodation: Meruce Iru / Whyndham Foz / O2 IGR or similar 

 

 

 

 

 

 



 

DAY 4 IGUAZU 伊瓜苏 (B) 

We will make the tour to the waterfalls, covering them from the Argentine Side. After entering the National Park Iguazu, we 

will make a long walk along the lowest part of the waterfalls, to later visit the upper part of the footbridges. 

我们将参观瀑布，从阿根廷一侧覆盖它们。进入伊瓜苏国家公园后，我们将沿着瀑布的最低部分走很长一段路，然后参观人行桥的上

部。 

Accommodation: Meruce Iru / Whyndham Foz / O2 IGR or similar 

  

DAY 5 IGUAZU – El CALAFATE 伊瓜苏 - 埃尔卡拉法特 (B) 

Transfer to the local airport, to fly back to Buenos Aires. Take the direct flight to El Calafate (1 technical scale , no need to 

change plane) Upon arrival El Calafate, assistance and transfer to the hotel. 

乘车前往当地机场，乘飞机返回布宜诺斯艾利斯。抵达埃尔卡发拉特后，搭乘直飞埃尔卡发拉特的航班，并送至酒店。  

Accommodation:  Kosten Aike / Imago / Alto Calafate or similar 

 

DAY 6 El CALAFATE 埃尔卡拉法特 (B/L) 

Full day tour to the National Park Los Glaciers, visiting the Perito Monero Glacier. This natural monument of extraordinary 

beauty has been declared by UNESCO as Humanity Patrimony. 

洛斯冰川国家公园一日游，参观门罗冰川。这座非凡美丽的自然纪念碑已被联合国教科文组织宣布为人类遗产。 

Accommodation: Kosten Aike / Imago / Alto Calafate or similar 

 

 

 

 

 

 



  

DAY 7 El CALAFATE 埃尔卡拉法特 (B) 

Day at leisure. We recommend to sail along the Argentina Lake to visit the glacier field. You would see, among other, the 

Upsala Glacier (the biggest in terms of size and surface), the Spagazzini and Onelli glaciers.  

我们建议沿着阿根廷湖航行，参观冰川原。你会看到乌普萨拉冰川(在面积和表面上最大的冰川)，以及斯佩加齐尼冰川和奥 内利冰川。  

 

Accommodation: Kosten Aike / Imago / Alto Calafate or similar 

 

 

DAY 8 El CALAFATE – USHUAIA 埃尔卡拉法特 – 乌斯怀亚 (B) 

Transfer to the local airport to fly to the city of Ushuaia, the End of the world! Welcome at the airport: free afternoon.  

换乘到当地机场飞往乌斯怀亚市，世界的尽头! 下午抵达机场后，自由时间。 

 

Accommodation: Cilene del Faro / Cilene Fuego/ Albatros and similar 

 

 

DAY 9 USHUAIA 乌斯怀亚 (B) 

We will make the half-day visit to the National Park of Tierra del Fuego. The area is specially known because of the rareness 

of the animal and vegetable life and as the only park of the country that has an extended maritime coast. During the 

afternoon we will sail along the Beagle Channel, and we will be able to watch from a close distance some seals and 

different species of seabirds. 

我们将去火地岛国家公园游览半天。该地区因动植物稀少而闻名，是该国唯一一个拥有延伸海岸的公园。下午，我们将沿着比格尔海峡

航行，我们将能够近距离观看一些海豹和不同种类的海鸟。 

 

Accommodation: Cilene del Faro / Cilene Fuego/ Albatros and similar 

 

 

 

 

 

 

 



 

DAY 10 USHUAIA – BEUNOS AIRES 乌斯怀亚 - 布宜诺斯艾利斯 (B) 

We will go to the local airport to fly back to Buenos Aires, Arrival, assistance and transfer to the selected hotel. 

我们将前往当地机场飞回布宜诺斯艾利斯，抵达后，并送至选定的酒店。 

Accommodation: Meruce Iru / Whyndham Foz / O2 IGR or similar 

 

DAY 11 BEUNOS AIRES – KUL 布宜诺斯艾利斯 – 吉隆坡 (B) {EZE} 

Transfer to the international airport to fly back home. 

前往国际机场乘飞机回国。 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

4* Accmmodation 

City Name Category 

BUE (3N) LIBERTADOR BA AS / DAZZLER SAN MARTIN / PESTANA   4* 

IGR  (2N) MERCURE IRU/ WHYNDHAM FOZ 4* 

FTE  (3N) KOSTEN AIKE / IMAGO / ALTO CALAFATE 4* 

USH (2N) CILENE DEL FARO / CILENE FUEGO / ALBATROS 4* 

 

4* SUP / 5* Accmmodation 

City Name Category 

BUE (3N) BUENOS AIRES/RECOLETA GRAND / LOI SUITES 4*+++ 

IGR  (2N) IGUAZU GRAND/LOI IGUAZU / BORUBON CATARATAS / PANORAMIC IGUAZU / 

AMERIAN IGUAZU 

4*+++ 

FTE  (3N) XELENA 5* 

USH (2N) LOS CAUQUENES / LAS HAYAS  5* 

 

 

 

Hotel 

Traveling Period: JAN 2024 – NOV 2024 

Ground Arrangement – MYR (Per Person) 

Twin Sharing 

REGULAR (SIC) GV 2-3 GV 4-5 GV 6-7 GV 8-10 SGL SUPL 

 

4* 

 

 

RM 15,288 

 

 

RM 18,488 

 

 

RM 16,488 

 

 

RM 15,888 

 

 

RM 15,488 

 

 

RM 10,388 

 

5* 

 

 

RM 17,188 

 

 

RM 20,288 

 

 

RM 18,388 

 

 

RM 17,688 

 

 

RM 17,388 

 

 

RM 12,588 

OPTIONAL TOUR REGULAR GV 2-3 GV 4-5 GV 6-7 GV 8-10 

Tango Show LA VETNANA (BUE) RM 798 RM 958 RM 938 RM 898 RM 878 

*Sequence of itinerary subject to arrangement*  

* All photo just for illustration only* 



  

REMARKS:  

 

1) Private & SIC tour Min .GV.2 per booking with English driver cum guide.  

2) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight 

will not be refunded. Domestic flight subject to change. 

3) Non-refundable deposit of RM 3,000/ pax upon booking confirmation.  

4) Once the booking is confirmed, non-transferable, non-changeable, non-

refundable are allowed.  

5) Full Payment 45 Working Days before Tour Departure- (Subject to change).  

6) 100% cancellation charges apply for any changes of booking & cancellation.  

7) Compulsory tipping for Driver Cum Guide RM 828 /per tour /per pax.  

8) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change 

without prior notice.  

9) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar 

accommodation will be provided with different price apply (if any). * Hotel check in 

time 15.00 – onwards. Check out time 11.00.  

10) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare 

(Twin Share), Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare.  

12) Time different Malaysia is 11 hours ahead of Argentina. Currency – ARS 

(Argentine Peso).  

13) Rates are not applied on Local National Holidays, Christmas, New Year, and 

Carnival & Special Events 

14) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.  

15) Visa is not required for Malaysian Passport Holder. 

16) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your 

confirmation. 

INCLUDED: 

1) All items mention in itinerary  

2) Nights’ 4* Accommodations. With daily Hot Breakfast / D6-Lunch / D2- Dinner 

3) Domestic flight ticket (BUE-IGR-FTE-USH-BUE) 

4) National Park Entrances (IGUAZU ARG SIDE + IGUAZU BRAZ + EL CALAFATE + 

USHUAIA NATIONAL PARK) 

5) Navigation to see Upsala Glacier in Calafate: include transfer to pier + entrances 

ticket+ navigation + food) 

6) English Guide through from arrival till departure 

 

EXCLUDED: 

1) Daily lunch and dinner 

2)  International Flight  

3)  Any extra personal expenses 

 


